
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2007-12-18, § 20 

 

 Tid: 18 december 2007 kl 16.30 –  17.05 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 9 januari 2008 

  

 

 

Mikael Söderlund Jan Valeskog 

  

 

Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Anders Broberg (kd)  

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Letti Freivalds (s)  

Torhild Lamo (v)  

Mats Lindqvist (mp)  

 
Ersättare 

 Lars Bengtson (m)  

Bo Arkelsten (m)  

Anna Lund (m)  

Datevig Mardirossian Lönn (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Anna Manhag (m)  

Åsa Nilsson Söderström (fp)  

Charlotte Svensson (s)  

Adnan Bozkurt (s)  

Milly Namiro Darlson (s)   

Hampus Rubaszkin (mp) 

 
Personalföreträdare 

 Sonja Mogert, SKTF 



  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Ted Ell, Lars Jolerus, 

Erica Lawesson, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Staffan Forsell samt 

borgarrådssekreteraren Henrik Nerlund och biträdande borgarrådssekreteraren Magnus 

Thulin från roteln. 

 
 § 20 

Rensa bland skyltarna, uppdrag från kommunfullmäktige 

Dnr T2007-430-04530 

 

Trafikkontoret hade den 20 november 2007 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade 

ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 

 

1. Trafik- och renhållningsnämnden godkänner kontorets rapport som yttrande över 

 uppdraget i årets budget. 

2. Nämnden ger trafikkontoret i uppdrag att under arbetet med framtagandet av en 

 parkeringsstrategi ta fram förslag på möjligheten att reducera antalet vägmärken. 

 

Yrkanden 

Bifall yrkades till kontorets förslag. 

Ordföranden Mikael Söderlund m fl (m), ledamoten Inge-Britt Lundin (fp) och 

ledamoten Anders Broberg (kd) yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga M. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutade, efter propositioner på framställda 

yrkanden, enligt det av ordföranden Mikael Söderlund m fl (m), ledamoten Inge-Britt 

Lundin (fp) och ledamoten Anders Broberg (kd) framställda yrkandet d v s: 

 

1. Kontorets förslag godkänns delvis. 

2. Kontoret får i uppdrag att genomföra en samlad genomgång av vägmärken, med 

början i innerstaden under 2008, i syfte att så stor grad som möjligt minska 

antalet. 

3. Därutöver anförs följande: 

 

Nämnden anser att det blir otydligt för medborgarna om väghållaren ger allt för många 

budskap på en och samma plats. Givetvis måste kontoret se till trafiksäkerheten samt 

tillgodose alla trafikgruppers behov och ge en services så att boende, besökare och 

näringsidkare ska kunna veta hur det förhåller sig på aktuell plats.  

 

Nämnden ser positivt på kontorets förslag att utröna hur många vägmärken som är 

möjliga att ta bort inom nämnda område. Dock efterlyser nämnden ett samlat grepp 

om hur staden kan arbeta vidare med att förenkla för medborgarna i frågan. Nämnden 

ger därför kontoret i uppdrag att i samband med framtagandet av en parkeringsstrategi, 

där kontoret lägger fram förslag på möjligheten att reducera antalet vägmärken, även 

tar fram förslag på de lagar och regler som behöver ändras på nationell nivå. 

 

 

 

 

Reservation 



  

Mot beslutet reserverade sig vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s), ledamoten 

Torhild Lamo (v) och ledamoten Mats Lindqvist (mp) med hänvisning till kontorets 

förslag. 

 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 



  

    Tillhör § 20, bilaga M 

 

 

Trafik- och renhållningsnämnden 

2007-12-18 

     

    Tillhör ärende 20 

 

Rensa bland skyltarna, uppdrag 

från kommunfullmäktige 

 

Mikael Söderlund m.fl. (m)  

Inge-Britt Lundin m.fl. (fp)  

Anders Broberg (kd) 

 

 

 

 

Förslag till beslut  

 

Att i delvis godkänna kontorets förslag, 

 

att  uppdra åt kontoret att genomföra en samlad genomgång av vägmärken, med 

 början i innerstaden under 2008, i syfte att så stor grad som möjligt minska 

 antalet, 

 

att  därutöver anföra följande: 

 

Nämnden anser att det blir otydligt för medborgarna om väghållaren ger allt för många 

budskap på en och samma plats. Givetvis måste kontoret se till trafiksäkerheten samt 

tillgodose alla trafikgruppers behov och ge en service så att boende, besökare och 

näringsidkare ska kunna veta hur det förhåller sig på aktuell plats.  

 

Nämnden ser positivt på kontorets förslag att utröna hur många vägmärken som är 

möjliga att ta bort inom nämnda område. Dock efterlyser nämnden ett samlat grepp om 

hur staden kan arbeta vidare med att förenkla för medborgarna i frågan. Nämnden ger 

därför kontoret i uppdrag att i samband med framtagandet av en parkeringsstrategi, där 

kontoret lägger fram förslag på möjligheten att reducera antalet vägmärken, även tar 

fram förslag på de lagar och regler som behöver ändras på nationell nivå. 

 

 


